
Münchfeldschule

Hol-und Bringzonen

Geänderter Schulwegplan wegen Baustellenbetrieb
Changed school route plan due to construction site

Liebe Eltern,
aufgrund von Baumaßnahmen in der Watfordstraße 26 ist der Schulweg über die Watfordstraße ab dem 24.11.25 
vorübergehend nicht nutzbar. Anwohnerkinder gehen bitte den markierten Fußgängerüberweg, alle anderen Kinder 
müssen über den ‘Schulberg’ zur Schule gehen. Der Weg aus der Richtung der Gleise ist uneingeschränkt nutzbar.
Die Watfordstraße ist für Fahrzeuge gesperrt, die neue Hol-und Bringzone ist in der Dijonstraße. Bitte nutzen Sie 
diese zum Holen und Bringen der Kinder per PKW.
Es wird ein hohes Aufkommen an LKW und Baustellenfahrzeugen in der Watfordstraße geben, bitte ermutigen Sie 
Ihre Kinder zu besonderer Vorsicht und klären sie darüber auf, dass das Betreten der Baustelle verboten ist. 
Vielen Dank für Ihre Kooperation!

Dear Parents, 
Due to construction work at 26 Watfordstraße, the route to school via Watford Street will be temporarily closed 
from November 24, 2025. Children who live in the neighborhood should use the marked crosswalk, all other children 
must walk to school via ‘Schulberg’. The route from the direction of the railroad tracks is available for use without 
restriction. 
Watfordstraße is closed to vehicles, the new drop-off and pick-up zone is on Dijonstraße. Please use this zone when 
dropping off and picking up your children by car. 
There will be a high volume of trucks and construction vehicles on Watfordstraße. Please encourage your children to 
be especially careful and explain to them that entering the construction site is prohibited. 
Thank you for your cooperation!


